
Folketingets Boligudvalg

Dato: 1. marts 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 22. februar 2010 til indenrigs- og 

socialministeren følger hermed Socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 191 

(BOU alm.del) 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 191:

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange almene boliger der er solgt under den permanente 

salgsordning pr. år og samlet set siden ordningens ikrafttræden den 1. januar 2006?”

Svar:

Det fremgår af den tidligere indenrigs- og socialministers svar af 18. januar 2010 på 

Boligudvalgets spørgsmål nr. 110 alm. del, at der endnu ikke var solgt boliger efter den 

permanente ordning. Det er der stadig ikke.
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